
Po roce opět vodácký sjezd Bečvy 

Rok utekl jako voda v Bečvě a my jsme se po roce vrátili na nám dobře známé místo. I přes 

nepřízeň počasí v předcházejících měsících (málo srážek, málo vody v řekách na jaře) jsme si 

vychutnali sjíždění Bečvy v úseku mezi Hustopečemi a Teplicemi nad Bečvou. 

Za vodáckou výpravu Pavel Kváš 

 

 

 

 

Po pečlivé přípravě na suchu se někteří z nás nemohli dočkat sjíždění řeky. 

 



 

 A že se bylo na co dívat! Překrásný lužní les v okolí Hustopečských štěrkových jezer. 

 

Během náročné plavby si bylo potřeba i odpočinout  



 

Ale poloha lenochodů nám asi příliš blízká není. 

 

       

A po náročném dni jsme si zasloužili příjemný odpočinek s kytarou a dobré jídlo. 

 

Prostě super. Tentokrát ne za rok, ale již na podzim! Těšíme se na Oravu. 


